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UVOD 

 

Sukladno Zakonu o jedinicama lokalne i područne (regionalne) samouprave i 

statutarnim odredbama Grada, podnosim Gradskom vijeću polugodišnje Izvješće o svom radu 

za razdoblje siječanj - lipanj 2018. godine.  

I u ovom promatranom razdoblju intenzivno sam radio za graĎane Kriţevaca zajedno 

sa svojim zamjenicima Danijelom Šaškom i Marijem Martinčevićem. 

Ovo razdoblje obiljeţilo je nastavak razgovora s Hrvatskim vodama i uvrštavanje 

projekta Aglomeracije Kriţevci u popis projekata koji će ići u javnu nabavu u 2018. godini. 

Nastavio sam lobiranje za vodoopskrbu stanovništva u Apatovcu što je rezultiralo time da je 

postignut dogovor u Hrvatskim vodama oko bušenja bunara za opskrbu graĎana Apatovca, ali 

i sveobuhvatnog rješavanja problema na način da se u sljedećim godinama izgradi magistralni 

cjevovod od Carevdara do Apatovca i Osijeka Vojakovačkog.  

Odrţao sam sastanke s predstavnicima Hrvatskih ţeljeznica po pitanju projekta 

rekonstrukcije kolodvora u Kriţevcima i gradnje drugog kolosijeka te s predstavnicima 

Hrvatskih cesta po pitanju nastavka gradnje brze ceste prema Kloštru Vojakovačkom što bi 

dovelo do rasterećenja prometa u samom centru grada. Imao sam čast ugostiti ministra 

hrvatskih branitelja Tomu Medveda i ministra drţavne imovine Gorana Marića kao i 

konzulicu Veleposlanstva Drţave Izrael u Republici HrvatskogIritShneor te ministra trgovine 

i turizma Republike Srpske Predraga Gluhakovića.Susreo sam se predstavnicima Fonda za 

zaštitu okoliša, ţupanom Koprivničko-kriţevačke ţupanije Darkom Korenom, saborskim 

zastupnicima s područja naše ţupanije,gradonačelnicima, načelnicima okolnih općina, 

ravnateljem i predstavnicima Ţupanijske uprave za ceste, udruga i ustanova s područja 

Kriţevaca. Nastavio sam odvajati vrijeme isključivo za graĎane utorcima pa sam se tako u 

promatranom razdoblju susreo sa stotinjak graĎana. Da nam je mišljenje javnosti bitno 

pokazuje činjenica kako smo u ovom vremenu proveli dvije ankete kako bi čuli mišljenje 

javnosti i djelovali sukladno njihovim potrebama.Nastavio sam odrţavati sastanke s 

kriţevačkim poduzetnicima i obrtnicima, te sam se zalagao za usklaĎivanje potreba na trţištu 

rada s upisnim kvotama u srednje škole.  

Ono što je obiljeţilo prvih šest mjeseci 2018. godine su svakako aktivnosti oko 

projekta Aglomeracije Kriţevci, provedba projekta grupnog ulaganja pod nazivom Kriţevački 

sunčani krovovi, uvoĎenje nove mjere za poljoprivrednike, uvoĎenje besplatnih udţbenika za 

sve učenike osnovnih škola, oţivljavanje društvenog ţivota na selima, oţivljavanje ljeta u 

Kriţevcima, te još brojne druge aktivnosti provedene s ciljem boljeg ţivota naših graĎana. 
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Na sljedećim stranicama navest ću i pojasniti neke od vaţnijih stvari koje su obiljeţile 

promatrano razdoblje. 

 

 

 

GRADSKI PROJEKTI 

 

 Aglomeracija Kriţevci 

 

Nakon što je uspješno izdvojena tvrtka Vodne usluge d.o.o. iz Komunalnog poduzeća 

Kriţevci d.o.o., otvorio nam se put prema novčanim sredstvima potrebnim za provedbu 

projekta Aglomeracije Kriţevci. Naime, Hrvatske vode su početkom oţujka uvrstile 

projekt Aglomeracije Kriţevci u popis projekta koji će ići u javnu nabavu u 2018. godini. 

Odrţao sam nekoliko sastanaka s predstavnicima Hrvatskih voda, naglasio svim dionicima 

koliko je ovaj projekt vaţan za naše graĎane i drago mi je da su to Hrvatske vode 

prepoznale. Studija izvodljivosti (SI) i Elaborat zaštite okoliša ugovoreni su sa Institutom 

graĎevinarstva Hrvatske (IGH), do kraja lipnja izraĎena je radna verzija SI, dok je 

Elaborat bio u procesu izrade. 

 

 Rješavanje problema vodoopskrbe Apatovca 

 

Nakon nekoliko sastanaka gdje smo bezuspješno apelirali na predstavnike tvrtke Cedevita 

d.o.o. da ustupe vodu sa svog zdenca, odrţali smo sastanak s generalnim direktorom 

Hrvatskih voda Zoranom Đurokovićem te predstavnicima tvrtke Cedevita d.o.o. Kako bi 

se riješio problem vodoopskrbe mještana Apatovca, dogovoreno je da se krene u 

sveobuhvatno rješavanje problema vodoopskrbe cijelog područja izgradnjom magistralnog 

cjevovoda od Carevdara do Apatovca i Osijeka Vojakovačkog, kroz financiranje u 

sljedećih nekoliko godina. S obzirom na hitnost problematike u Apatovcu, dogovoreni su i 

izvršeni vodoistraţni radovi te ugovoreno bušenje zdenca kapaciteta oko 1 litre u sekundi, 

kojim bi se osigurala privremena opskrba vodom graĎana Apatovca. 
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 Kriţevaĉki sunĉani krovovi 

 

Grad Kriţevci ostat će zapamćeni kao prvi grad u Hrvatskoj koji je putem grupnog 

ulaganja od strane graĎana prikupio sredstva za postavljanje sunčane elektrane na krov 

Razvojnog centra i tehnološkog parka Kriţevci. U skoro tjedan dan prikupljeno je 

230.000,00 kuna, a ulagač je mogla biti svaka fizička osoba davanjem zajma na razdoblje 

od 10 godina unutar koji se ulog vraća s kamatama od 4,5 posto. Ovom elektranom 

pokrivat će se potrebe korisnika Razvojnog centra i tehnološkog parka Kriţevci za 

električnom energijom.  

Ovaj je projekt primjer smjera u kojem ţelim da naš grad ide, prema obnovljivim izvorima 

energije i drago mi je da su to prepoznali naši graĎani koji su dali svoj doprinos provedbi 

projekta „Kriţevački sunčani krovovi“, ali i naši poduzetnici koji su krenuli u postavljanje 

fotonaponskih elektrana na krovove svojih zgrada. 

 

 Kino „Kalnik“ – kulturna toĉka Kriţevaca 

 

Jedan od strateških projekata koje planiram realizirati je projekt Kino „Kalnik“ – kulturna 

točka Kriţevaca. Prvi korak prema ostvarenju tog plana napravljen je upravo u ovom 

promatranom razdoblju kada smo po Programu pripreme lokalnih razvojnih projekata 

prihvatljivih za financiranje iz ESI fondova ostvarili 150.000,00 kuna za sufinanciranje 

izrade projektne dokumentacije. Obnovom unutarnjeg prostora graĎani će moći gledati 

projekcije filmova, kazališne predstave dok će dio prostora biti namijenjen za edukaciju 

učenika osnovnih i srednjih škola o medijskoj i filmskoj umjetnosti. 

 

 Energetska obnova Djeĉjeg vrtića Kriţevci i poboljšanje materijalnih uvjeta 

 

Početkom travnja odobreno nam je sufinanciranje energetske obnove zgrade Dječjeg 

vrtića Kriţevci. Vrijednost projekta je 3.576.556,25 kuna od čega su 2.143.945,00 kuna 

bespovratna sredstva Ministarstva graditeljstva i prostornoga ureĎenja, a projektom ćemo 

smanjiti potrošnju energije i povećati primjenu obnovljivih izvora energije. 

Paralelno s tim projektom pripremili smo i uspješno ostvarili sredstva za projekt 

poboljšanja materijalnih uvjeta u vrtiću. Ukupna vrijednost projekta je 473.000,00 kuna 

od čega su 172.861,00 kuna bespovratna sredstva Ministarstva za demografiju, obitelj, 

mlade i socijalnu politiku. Projektom će se adaptirati parket u dvorani, ugraditi klizne 
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pregradne stijene kako bi se dvorana mogla istovremeno koristiti za različite aktivnosti, a 

postavit ćemo i zaštitnu ogradu na terasi jasličke grupe.  

Ovim projektima značajno ćemo poboljšati uvjete za rad djeci i odgajateljima pogotovo 

ako gledamo da je vrtić graĎen 1979. godine, a jaslice 1997. godine. 

 

 

 Adaptacija parketa u Sportskoj dvorani Osnovne škole Ljudevita Modeca 

 

Početkom lipnja krenula je nuţna adaptacija parketa u Sportskoj dvorani Osnovne škole 

Ljudevita Modeca vrijedna 408.000,00 kuna. Ovaj projekt ureĎenja sportske dvorane 

pratila je Zajednica športskih udruga Kriţevci koja je u suradnji s Rukometnim klubom 

KTC, uz podršku i financiranje dijela iznosa od strane Grada Kriţevaca, uspješno 

aplicirala na program Hrvatskog olimpijskog odbora „Aktivna zajednica“ i nabavila 350 

sjedalica s naslonom, aluminijske golove s dva kompleta mreţa i priborom za montaţu, 4 

klupe sa po 6 sjedalica za rezervne igrače i stroj za odraţavanje, pranje i sušenje parketa.  

 

 Nastavlja se adaptacija sanitarnih ĉvorova u Osnovnoj školi Ljudevita Modeca 

 

Nakon što su prošle godine sanirani sanitarni čvorovi na drugom katu i dijelu prvog kata, 

Grad Kriţevci prijavio je i uspješno ostvario 140.000,00 kuna bespovratnih sredstava od 

strane Ministarstva regionalnoga razvoja i fondova EU nastavak adaptacije sanitarnih 

čvorova na preostalom dijelu škole. Ovim projektom, poboljšat ćemo zdravstveni i 

higijenski standard škole. 

 

 Energetska obnova Osnovne škole „Vladimir Nazor“ 

 

Početkom veljače Ministarstvo regionalnoga razvoja i fondova EU odobrilo je dodatnih 

2.355.834,31 kuna bespovratnih sredstava za sufinanciranje udjela Grada Kriţevaca u 

projektu energetske obnove zgrade Osnovne škole „Vladimir Nazor“. Ovim sredstvima 

smanjili smo udio Grada u ovom projektu te on sada iznosi 2.556.320,05 kuna.  

U promatranom razdoblju odrţana je početna konferencija projekta, proveden postupak 

savjetovanja i javne nabave. 
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 I ja odvajam 

 

Uspješno smo ostvarili sredstva od Ministarstva zaštite okoliša i energetike za provedbu 

projekta izobrazno-informativnih aktivnosti o vaţnosti odgovornog postupanja s 

komunalnim otpadom pod nazivom „I ja odvajam“. Projekt će se baviti osvješćivanjem 

graĎana Kriţevaca i općine Sveti Ivan Ţabno kroz letke, plakate, radijske emisije, mobilne 

aplikacije, natjecanja u izradi predmeta od otpada, kviz znanja, te radionice za školsku i 

predškolsku djecu. Vrijednost projekta je 547.346,72 kuna od čega je 465.244,71 kuna 

sufinancirano iz Kohezijskog fonda. 

 

 

 Potpisan Memorandum o razumijevanju s INA-om i Visokim gospodarskim 

uĉilištem u Kriţevcima 

 

U neposrednoj blizini centra Kriţevaca nalazi se bušotina geotermalne vode Kriţevčanka -

1 koja se moţe koristiti u energetske i druge svrhe. U promatranom razdoblju poduzeli 

smo prvi korak prema provedbi proizvodnih ispitivanja i hidrodinamičkih mjerenja, a to je 

upravo potpisivanje Memoranduma o razumijevanju s INA-om i Visokim gospodarskim 

učilištem u Kriţevcima. Da ne radimo bez nekog konkretnog cilja svjedoči i činjenica da 

smo paralelno s ovim Memorandumom prijavili projekt HealingPlaces kojim bi dobili 

mogućnost daljnjih istraţivanja izvora geotermalne vode. Vrijednost projekta je 

364.449,00 eura od čega 85% sufinancira Europski fond za regionalni razvoj, a za sada 

imamo informaciju da smo prošli prvi krug pregleda prijava. 

 

 Grad Kriţevci – prijatelj djece 

 

I u promatranom razdoblju nastavili smo s aktivnostima na stjecanju statusa Grad Kriţevci 

– prijatelj djece. Osim kapitalnih projekata, započeli smo nekoliko akcija u vidu zaštite 

naše djece. Tako je pedijatrica Tatjana Relić-Niemčić odrţala edukaciju za roditelje u 

dječjim vrtićima o tome kako spriječiti nesreće kod djece. Doktorica stomatologije Jelena 

Princip obišla je sve dječje vrtića i premazala zube djeci s obzirom da se pokazalo da je 

Hrvatska zemlja s niskom kulturom odrţavanja higijene zubi. 
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INFRASTRUKTURA 

 

 Male – Velike Sesvete 

 

Početkom siječnja Agencija za plaćanja u poljoprivredi, ribarstvu i ruralnom razvoju 

odobrila nam je najviši iznos potpore za modernizaciju nerazvrstane ceste Male Sesvete – 

Velike Sesvete u iznosu od 4.725.198,50 kuna. Da razmišljamo o budućnosti svjedoči i 

činjenica da smo u suradnji sa Ţupanijskom upravom za ceste dogovorili modernizaciju 

nerazvrstane ţupanijske ceste u Velikim Sesvetama pa će se tako sve zajedno 

modernizirati preko 7 kilometara dosad neasfaltirane ceste. 

 

 Cvjetna ulica 

 

U promatranom razdoblju započeli su radovi na zamijeni komunalne infrastrukture i 

modernizaciji ceste. Planirana vrijednost radova je 512.000,00 kuna i u potpunosti se 

financira iz Gradskog proračuna. 

 

 Cyclo-Net 

 

Iako u promatranom razdoblju nisu započeli graĎevinski radovi, ţelim vas izvijestiti o 

ostalim provedenim aktivnostima u sklopu projekta „Cyclo-Net“. Odrţan je okrugli stol 

na temu „Kriţevci na karti nacionalne mreţe biciklističkih ruta“, biciklijada za vrijeme 

Kriţevačkog velikog spravišča, a proveden je i postupak javne nabave. 

 

 Potpisan Ugovor o darovanju prostora bivše vojarne Gradu Kriţevcima 

 

S ministrom drţavne imovine Goranom Marićem potpisao sam u Gradskoj upravi Ugovor 

o darovanju prostora bivše vojarne Gradu Kriţevcima. Vrijednog potpisanog ugovora je 

23.670.000,00, a ovim putem upućujem zahvalu ministru na njegovom osobnom dolasku 

u Kriţevce na potpisivanje ovog ugovora. 

 

 

 

 



9 

 

PROGRAMI SOCIJALNE SKRBI 

 

 Besplatni školski udţbenici 

 

Po prvi puta u povijesti Kriţevaca svi učenici osnovnih škola s područja Kriţevaca imat 

će besplatne udţbenike. Bila je to odluka koju smo donijeli u lipnju na radost učenika i 

njihovih roditelja. Dogovoreno je kako će pored udţbenika, učenici od prvog do četvrtog 

razreda imati besplatne radne biljeţnice, a učenici petih razreda besplatne geografske 

atlase. TakoĎer, odlučili smo provesti pilot projekt uvoĎenja tableta i to u petim razredima 

Osnovne škole „Vladimir Nazor“ s obzirom da je škola uključena u projekt e-škole i ima 

potrebnu infrastrukturu. U razgovoru s Centrom za odgoj, obrazovanje i rehabilitaciju 

Kriţevci dogovoreno je da će se i za njihove učenike nabaviti tableti. Sve zajedno, 

rebalansom proračuna osigurali smo 1,5 milijuna kuna za ovu namjenu. Ţelimo biti „Grad 

Kriţevci – prijatelj djece“ i mislim da ovom konkretnom mjerom pokazujemo da to zaista 

već jesmo iako nemamo sluţbenu titulu. 

 

 Dar rodiljama 

 

Rodilje koje za vrijeme roĎenja djeteta imaju prijavljeno prebivalište na području Grada 

Kriţevaca imaju pravo na novčanu naknadu. U promatranom razdoblju bilo je 108 

zahtjeva od strane rodilja, obuhvaćeno je 110 novoroĎenčadi na što je utrošeno 

156.000,00 kuna.  

 

 Jednokratna naknada 

 

Jednokratna naknada odobrava se samcu ili kućanstvu koji su se našli u poloţaju 

trenutačne materijalne ugroţenosti, a u promatranom razdoblju bio je 29 zahtjeva na što je 

utrošeno 12.082,35 kuna.  

 

 Naknade za troškove stanovanja 

 

Grad korisnicima zajamčene minimalne naknade omogućuje naknadu za troškove 

stanovanja (najamnina, komunalna naknada, električna energija, plin, voda i odvodnja, 
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odvoz kućnog otpada). U promatranom razdoblju bilo je 32 korisnika ove mjere na što je 

utrošeno 55.566,21 kuna. 

 

 Socijalna samoposluga „Sveti Marko Kriţevĉanin“ u novom prostoru 

 

Kako se stjecajem okolnosti iz suterena zgrade Javne vatrogasne postrojbe Kriţevci iselio 

ured Drţavne uprave za zaštitu i spašavanje, Grad Kriţevci dao je taj prostor na korištenje 

Socijalnoj samoposluzi „Sveti Marko Kriţevčanin“. Ovaj prostor puno je adekvatniji s 

obzirom da je opremljen potrebnom infrastrukturom i u istoj je zgradi kao i Gradsko 

društvo Crvenog kriţa Kriţevci. 
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DRUŠTVENE DJELATNOSTI 

 

 

 Subvencija kamata za kreditiranje proljetne sjetve 

 

U ovom promatranom razdoblju pokrenuli smo novu mjeru za naše poljoprivrednike, 

subvenciju kamate s 3 posto na kredite za nabavu repromaterijala za proljetnu sjetvu.  

Ovime smo pokazali da stojimo na usluzi poljoprivrednicima koji su prilikom razgovora 

na terenu pokazali da im je potrebna ovakva vrsta pomoći. 

Kriţevci su jedini grad u Hrvatskoj koji je uveo ovakav način pomoći poljoprivrednicima. 

 

 Vratili smo Jedinicu prometne mladeţi 

 

Nakon deset godina ponovno smo vratili Jedinicu prometne mladeţi u grad. Kako smo 

prošle godine proglašeni petim najsigurnijim gradom u Hrvatskoj, smatrao sam da ćemo 

ponovnim pokretanjem ove jedinice pridonijeti tome da Kriţevci budu još sigurniji grad. 

U promatranom razdoblju raspisan je javni natječaj za prijem kandidata i odabrano je 8 

pripadnica Jedinice prometne mladeţi. 

 

 Povećana sredstva za financiranje programa i projekata udruga 

 

U promatranom razdoblju uspješno je proveden Javni natječaj za financiranje programa i 

projekata od interesa za opće dobro Grada Kriţevaca iz područja kulture, socijalne skrbi, 

zdravstva i humanitarnih djelatnosti te sporta i rekreacije. 

Ove godine povećali smo sredstva za udruge iz područja kulture s 240.000,00 kuna na 

300.000,00 kuna, a sredstva su odobrena za 17 udruga. Iz područja socijalne skrbi, 

zdravstva i humanitarnih djelatnosti sredstva je dobilo 15 udruga, a iz sporta 4 udruge. 
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 Grad pokrenuo odrţavanje vatrogasnih zabava u selima 

 

S ciljem oţivljavanja društvenog ţivota u našim selima inicirali smo, u suglasju s mjesnim 

odborima i vatrogasnim društvima, vatrogasne zabave na selima. Zabave su odlično 

prihvaćene kako meĎu starijim tako i meĎu mlaĎim generacijama te smo uspjeli potaknuti 

društva dogaĎanja i na selima, a ne samo u gradu. 

 

 Grad poĉastio graĊane s ribicama i Kriţevaĉkim pivom 

 

Povodom blagdana Uskrsa, Grad Kriţevci i ove je godine počastio graĎane s ribicama i 

Kriţevačkim pivom. TakoĎer, netom prije toga obišao sam kriţevačku gradsku trţnicu i 

počastio s kavom naše prodavačice i prodavače. 

 

 Nova web stranica Gradske uprave Grada Kriţevaca 

 

U lipnju je web stranica Gradske uprave Grada Kriţevaca osvanula u novom ruhu. 

Nekadašnje dvije stranice spojili smo u jednu i maksimalno je prilagodili potrebama naših 

graĎana i stranaka. U sklopu web stranice uveli smo novi geografski informacijski sustav 

koji našim graĎanima omogućuje online pristup podacima prostorno-planske 

dokumentacije, katastra i zemljišnih knjiga odnosno graĎani mogu ovdje vidjeti prostorne 

planove, komunalne podatke kao i zone u kojima se nalaze njihove čestice. 

 

 Promijenjeno radno vrijeme Gradske uprave i ustroj 

 

S obzirom da se radno vrijeme velikog broja graĎana i stranaka preklapalo s radnim 

vremenom Gradske uprave od 07,00 do 15,00 sati, pokrenuo sam inicijativu za 

promjenom radnog vremena od 08,00 do 16,00 sati. Smatram da smo ovako postali 

otvoreniji i dostupniji našim graĎanima i strankama. 

Promijenili smo i ustroj Gradske uprave i tako omogućili bolji protok informacija i same 

komunikacije što je u konačnici dovelo do veće efikasnosti. 
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MANIFESTACIJE 

 

 Dan ţena 

 

U suradnji s Gradskom knjiţnicom „Franjo Marković“ organizirali smo prigodno 

obiljeţavanje MeĎunarodnog dana ţena s programom namijenjenim upravo ţenama. Tako 

je u multimedijskoj dvorani predstavljena knjigaJosipe Pavičić Berardini „Šest 

milimetara“ o borbi protiv raka dojke, najčešćeg tipa raka kod ţena. Ovaj dogaĎaj dobio je 

tako i jednu edukativnu notu o vaţnosti sistematskih pregleda i prevencije te smo pokazali 

da su nam ţene i njihovo zdravlje vaţne. 

 

 Dan grada Kriţevaca 

 

Proslava Dana grada nije proslava ako nema ljudi na trgovima, ako ljudi ne osjete da baš 

taj dan slavimo Dan našega grada stoga smo ove godine osmislili koncept proslave koji će 

graĎanima ponuditi sadrţaje da ih se izvuče na otvoreno. Htjeli smo da graĎani osjete tu 

pripadnost gradu pa smo osmislili nagradnu igru u kojoj su graĎani mogli provjeriti svoje 

znanje o Kriţevcima i za točan odgovor odabrati nagradu po izboru koju su donirali naši 

poduzetnici i obrtnici. Proslavu smo upotpunili i koncertom na Strossmayerovom trgu 

grupe Vatra te tako, uz onaj dio jutarnjeg programa i poslijepodnevnog sportskog dijela, 

zaokruţili Dan našeg Grada. Pored središnje proslave, naši graĎani mogli su uţivati u 

preko dva tjedna programa koji su, uz Grad Kriţevce, pripremile i naše udruge. 

 

 Dan maturanta 

 

Ove smo godine Dan maturanta organizirali u suradnji s predstavnicima maturanata svih 

srednjih škola kako bi taj dan bio baš po njihovoj zamisli, a opet u skladu s 

mogućnostima. Tako smo za maturante, pored predstavljanja na trgu, pripremili koncert, 

prigodna osvjeţenja kao i hamburgere. Sve zajedno gledajući, obiljeţavanje Dana 

maturanata prošlo je u najboljem redu bez ikakvih incidenata. 
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 Kriţevaĉko veliko spravišĉe 

 

Napravili smo prve korake prema oţivljavanju Kriţevačkog velikogspravišča koje se dugi 

niz godina nije pomaknulo od uspavanog koncepta. Promijenili smo redatelja predstave i 

skratili je, vratili smo natjecanje pjevača amatera „Prvi pljesak“, inicirali kvalitetnu 

izloţbu o Spravišču kroz povijest „Pet desetljeća Spravišča“, omogućili Udruzi 

K.V.A.R.K. više prostora za provedbu Kufer festivala, te organizirali koncerte koji su 

zadovoljili sve generacije. Bilo je tu i kulturno umjetničkog programa, programa za djecu 

i sportskog programa, a u organizaciju Spravišča bio je uključen niz volontera kojima 

ovim putem zahvaljujem. 

 

 Moto utrka 

 

I ove je godine tradicionalna moto utrka okupila velik broj vozača i publike. Čast mi je što 

sam imao prilike biti predsjednik Organizacijskog odbora koji je uistinu besprijekorno 

pripremio sve za uspješnu utrku.  

 

 Robin ljetno kino 

 

Ovog ljeta po prvi smo puta organizirali ljetno kino na Nemčićevom trgu s 8 atraktivnih 

filmskih naslova i kino hitova. Robin ljetno kino krenulo je krajem mjeseca lipnja i  od 

početka je izazvalo veliku pozornost javnosti. 

Ovim putem zahvaljujem sponzoru, Robin trgovinama te udrugama K.V.A.R.K. i 

P.O.I.N.T. koje pruţaju tehničku podršku. 
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ZAKLJUĈAK 

 

Na prethodnim stranicama mogli ste vidjeti kratki pregled aktivnosti koje sam proveo 

u razdoblju od 1. siječnja do 30. lipnja 2018. godine.  

Zajedno sa svojim zamjenicima, intenzivno sam radio na projektima kojima je cilj 

poboljšati ţivot naših graĎana. Uvijek treba imati na umu da pola stanovništva ţivi u gradu, a 

pola na ruralnom području teizazovno osigurati ravnomjerni razvoj i iste uvjete svim našim 

sugraĎanima.Nastojimo rješavati pojedinačne probleme koji se pojavljuju, ali i one koji su 

uglavnom zajednički stanovnicima s ruralnog područja, prvenstveno je riječ o infrastrukturi.  

Razgovori i susreti s graĎanima, ali i poduzetnicima, pokazali su se kao izvrstan način 

za dobivanje vaţnih informacija o problemima koji muče graĎane, kao i o mogućnostima 

rješavanja istih kroz razmjenu mišljenja i ideja u neposrednoj komunikaciji. 

Velik značaj dajemo društvenom ţivotu, prvenstveno zbog činjenice kako su Kriţevci 

jedan od najstarijih gradova ovog dijela Hrvatske te su oduvijek bili poznati kao grad bogatog 

kulturnog i povijesnog nasljeĎa.Taj duh treba njegovati, poticati, unaprjeĎivati kroz kulturne, 

sportske, zabavne manifestacije jer samo ulaganjem moţemo stvoriti nove vrijednosti na 

temeljima tradicije. 

Vaţne su ceste, ulice, graĎevine, ostala infrastruktura, ali najvaţniji je čovjek i kako se 

on osjeća u svojem gradu teda li se uistinu osjeća kao njegov dio.Ţelim da se obje 

komponente, ona infrastrukturna, kao i ona društvena, podjednako razvijaju, a najbolji 

pokazatelji smjera u kojem ţele da grad ide, bit će mi i nadalje, isključivo njegovi graĎani. 

Poštovane vijećnice i poštovani vijećnici, kritike i sugestije uvijek su dobrodošle, no 

ne one koje su isključivo politički motivirane, već one kojima je jedini cilj poboljšanje uvjeta 

ţivota naših graĎana.Za to, kao i za ostale konstruktivne prijedloge, uvijek sam otvoren. 

U nadi prihvaćanja ovog Izvješća, upućujem ga Gradskom vijeću na raspravu i 

usvajanje. 

 

 

Gradonačelnik 

Mario Rajn 


